
BESNICA

• Za boljše delo SZDL
Decembra je bil v prostorih KS Besnica sestanek predsedni-

kov terenskih odborov SZDL, ki se ga je udeležil tudi sekretar
OK S Z D L Jože Petek. Govor je bil o delu v lanskem letu in o
programu za letošnje leto.

Naša KO SZDL kot frontna organizacija lani ni delovala tako, kot bi
morala, saj ni našla poti do Ijudi, v okviru katere bi obravnavala pro-
bleme svojega okolja. A tudi krajani se vse premalo zavedajo in poz-
najo oblike krajevne samouprave, odgovornosti pri kolektivnem delu
in vodenju. Delegatski sistem še ni popolnoma zaživel, pa tudi v neka-
terih drugih družbenopolitičnih organizacijah je zavladalo mrtvilo.
Danaje bila pobuda za organiziranost vseh družbenopolltičnih organi-
zacij na terenu in za večje sodelovanje s SZDL in KS. Kako pomembna
je ta povezava, pove med drugim tudi dejstvo, da prihajajo na sestanke,
ki jih organizira KS, večji del eni in isti aktivisti, ki so torej preobreme-
n jeni, drugi pa pride jo na sestanek le, kadar so sami tangirani, če vidi jo,
da bodo imeli od tega kako korist.

Plan SZDL ni bil v obravnavi zaradi neizdelanih elementov, dogo-
vorjeno pa je bilo, naj se skuša naša KK SZDL ponovno čimprej sestati
in uresničiti nakazane naloge.

• Avto šola kar pri nas

Prejšnji mesec je KS Besnica organizirala v sodelovanju z avto šolo
Ježica predavanje za voznike B kategorije in traktoriste (cestnopro-
metni predpisi in prva pomoč). Tečajniki — nekaj čez trideset jih je —
so hodili na Dredavaoia v OŠ Besnica, ki jim je zaeotovila Drostore za
nemoteno delo. Tako je bila dana možnost za opravljanje teoretičnega
dela izpita tudi tistim občanom, ki živijo v oddaljenih zaselkih in bi se
siccr le težko odločili za podobna predavanja v Ljubljani.
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